
PROTOKÓŁ NR XXIII/2008 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 29 maja 2008 roku 
 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 29 maja 

2008 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad 

Pilicą i trwała od godz. 10
00 

do godz. 14
00

. 

 

Obradom sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności /załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/ prawomocność obrad. Na 

sali obecnych było 14 radnych na ustawowy skład liczbowy 15 radnych.  

 

W sesji udział wzięli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Barbara Gąsiorowska 

2. Sekretarz Miasta i Gminy   p. Zygmunt Bigos 

3. Skarbnik Miasta i Gminy   p. Ewa Bator 

4. Radny Powiatu Grójeckiego   p. Witold Wójcik 

5. Dyrektor Biura Senatora Karczewskiego p. Karolina Steczkowska 

6. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą wg załączonej listy obecności /załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu 

7. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 
 

PKT 1 
Na sekretarza obrad radny p. Lewecki Ryszard zgłosił kandydaturę radnego p. 

Mirosława Borsa który wyraził zgodę. W głosowaniu za 14 na stan obecnych 14 

radnych sekretarzem obrad został radny p. Mirosław Bors. 

 

PKT 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że każdy radny otrzymał 

porządek obrad sesji i zapytał czy są uwagi lub wnioski do proponowanego 

porządku obrad. Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska zgłosiła 

wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza 

Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą do zawarcia porozumienia z 

Powiatem Grójeckim przy wspólnej realizacji zadań z zakresu opieki 

zdrowotnej. Przystąpiono do głosowania nad w/w wnioskiem . W głosowaniu za 

14 na stan obecnych 14 radnych wniosek został przyjęty. 

 

Radny p. Lech Staniszewski postawił wniosek aby w pkt 4 dokonać zapisu 

wystąpienie mieszkańców gminy Nowe Miasto nad Pilicą i następnie kolejno 



poprzestawiać numerację w porządku obrad. Przystąpiono do głosowania nad 

w/w wnioskiem. W głosowaniu za 14 na stan obecnych 14 radnych wniosek 

został przyjęty. Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk zarządził 

głosowanie nad proponowanym porządkiem obrad ze zgłoszonymi wnioskami. 

W głosowaniu za 14 na stan obecnych 14 radnych uchwalono porządek obrad w 

następującym brzmieniu: 

1. Wybór sekretarza obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji. 

4. Wystąpienie mieszkańców gminy Nowe Miasto Nad Pilicą. 
5. Wystąpienia Przewodniczących Stałych Komisji Rady. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy za okres międzysesyjny. 

7. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie miasta i gminy na 2008 rok; 

b) zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Warszawie na sfinansowanie zadania inwestycyjnego pod 

nazwą „Przebudowa oczyszczalni ścieków w Nowym 

Mieście nad Pilicą”; 

c) przystąpienia gminy Miasto i Gmina Nowe Miasto nad 

Pilicą do realizacji projektu w ramach poddziałania 7.1.1 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki; 

d) zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą uchwalonego uchwałą Nr XXIV/145/2000 Rady 

Miejskiej w Nowym mieście nad Pilicą z dnia 23 sierpnia 

2000 roku; 

e) zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
uchwalonego uchwałą Nr XX/127/2004 Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą  z dnia 08 października 2004 

roku; 

f) uchwalenia „Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta i 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2008 – 2011 w 

perspektywie 2019; 

g) określenia zasad współpracy Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą z Gminą Miasta Radom w zakresie gospodarki 

odpadami komunalnymi oraz przystąpienia do 

Regionalnego Centrum Gospodarki Odpadami w Radomiu; 

h) sprzedaży nieruchomości zabudowanej; 



i) wprowadzenia na terenie miasta i gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą harmonogramu sprzedaży nieruchomości będących 

własnością komunalną; 
j) uchwalenia planu odnowy miejscowości Nowe Miasto nad 

Pilicą; 
k) uchwalenia planu odnowy miejscowości Żdżary; 

l) zatwierdzenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego i 

wartości jednego punktu w złotych w punktowym systemie 

wynagradzania dla pracowników Zakładu Usług 

Komunalnych będących jednostką organizacyjną Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą; 
m) ustalenia zasad przysługiwania diet oraz zwrotu kosztów 

podróży radnym Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą; 
n) ustalenia wynagrodzenia miesięcznego dla Burmistrza 

Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą; 
o) ustalenia wysokości diet dla sołtysów i przewodniczących 

Rad Osiedlowych w gminie Nowe Miasto nad Pilicą; 
p) upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą do zawarcia porozumienia z Powiatem 

Grójeckim przy wspólnej realizacji zadań z zakresu opieki 

zdrowotnej. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski. 

 

PKT 3 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, protokół z poprzedniej sesji był 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady i zapytał, czy są uwagi do protokołu. Uwag 

i zastrzeżeń do protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem w/w protokołu. W głosowaniu za – 

14 na stan obecnych 14 radnych przyjęto protokół z poprzedniej sesji. 

 

PKT 4 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poprosił o zabranie 

głosu delegacji mieszkańców miejscowości Borowiec. Głos zabrała p. Weronika 

Dwornik prosząc o interwencję w sprawie poszerzenia rowu melioracyjnego 

oraz o poprawę kawałka drogi która prowadzi do ich domostw. Kręgi które 

zostały tam wmontowane nie spełniają swojej roli ponieważ woda która tamtędy 

płynie to płynie obok kręgów. Korzystanie z drogi jest niebezpieczne, droga się 
zapada i któregoś dnia jadące tą drogą auto wpadnie do rowu. Następnie 

zrobione jest tam śmietnisko, którego mieszkańcy nie są w stanie usunąć 
nasypane jest gruzu i ludzie którzy wracają po wypoczynku sobotnim do swoich 

domów zatrzymują się i zostawiają tam śmieci jeszcze dodatkowo. Pani 



Dwornik dostała pismo od Pani Burmistrz że droga będzie zrobiona po 

uchwaleniu budżetu. Budżet został uchwalony a droga nie jest zrobiona i po 

prostu chcieliby się dowiedzieć kiedy ta droga zostanie zrobiona i kiedy zostanie 

usunięte to dzikie wysypisko śmieci. 

Głos zabrał radny z tego rejonu p. Lech Staniszewski stwierdzając, że ten 

przedstawiony obraz jest doskonale wszystkim znany w szczególności radnemu 

p. Leweckiemu Czesławowi bo przejeżdża tamtędy po kilka razy dziennie. 

Chodzi o to, żeby sprawą zająć się po gospodarsku bez większych nakładów 

finansowych, bo przecież można te śmieci usunąć czy zasypać a tę drogę i rów 

naprawić niewielkim nakładem finansowym. Panie wielokrotnie prosiły żeby 

nawieźć tłucznia i do tej pory nic nie zrobiono. On sam osobiście prosił p. 

Misztala żeby naprawił tam mostek obiecał, że to zrobi i do tej pory nie 

zrobiono nic. Jest to nasza wizytówka i to po prostu trzeba zrobić. Pani Wasiak 

postawiła również problem zarastania tych rowów bo dopóki mąż miał siłę to 

robili to sami a w tej chwili nie mają siły i przyjdzie taki czas że mieszkańców 

zaleje. Prosi o pogłębienie tego rowu już nawet zwracała się prywatnie do p. 

Lewckiego o pogłębienie tego rowu. Radny p. Lewecki Czesław chciałby 

podziękować p. Wasiak za utrzymywanie tego rowu i deklaruje się że jeżeli 

tylko będzie miał sprawną koparkę to osobiście udrożni ten rów. Radny p. Lech 

Staniszewski zwrócił się jeszcze raz z prośbą o utwardzenie drogi i o 

wyremontowanie dwóch przyczółków. Poprosił p. Burmistrz o ustosunkowanie 

się do wystąpienia mieszkańców. Burmistrz p. Barbara Gąsiorowska  stwierdziła 

że tyle ile miała na tą drogę to dała i droga była zrobiona ale też i mieszkańcy 

powinni coś zrobić od siebie. Jest tyle dróg w gminie i gdyby tak każdy 

przychodził i prosił żeby robić koło ich gospodarstw to nigdy nigdzie nie 

powstałaby porządna droga bo wszystkie środki wydano by na łatanie dziur. 

Dlatego też prosi, żeby mieszkańcy też zaczęli dbać o to co zostało zrobione a 

nie tylko wymagać. Poza tym , jeżeli mieszkańcy mają problem to jej gabinet 

jest piętro wyżej i trzeba przyjść problem przedstawić a nie na sesji pokazywać 
zdjęcia i robić sensację. Nigdy dotąd nie rozmawiała z p. Dwornik w sprawie tej 

drogi. Pan Staniszewski Lech powiedział, żeby Burmistrz nie mówiła, że nie 

wiedziała o drodze i o problemie jaki tam jest bo sam osobiście składał do niej 

pismo w przedmiotowej sprawie a P. Dwornik również dostała odpowiedź na 

piśmie. Dlatego też uważa że nie ma co się obrażać tylko sprawę należy załatwić 
po gospodarsku.  

 

PKT 5 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej p. Król 

Ignacy poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno 

posiedzenie w dniu 26 maja 2008 roku na którym zajmowano się następującymi 

sprawami: 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady. 



2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Członkowie Komisji Gospodarczo – Budżetowej zapoznali się z następującymi 

projektami uchwał: 

• zmian w budżecie miasta i gminy na 2008 rok, które przedstawiła p. Ewa 

Bator Skarbnik Miasta i Gminy . Komisja poparła wniosek Komisji 

Rewizyjnej w sprawie przełożenia środków pozostałych 

z przeprowadzonych przetargów na budowę drogi w Nowych Łęgonicach. 

• zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na 

sfinansowanie zadania inwestycyjnego pod nazwą „Przebudowa 

oczyszczalni ścieków w Nowym Mięscie nad Pilicą – II etap“; 

• przystąpienia gminy Miasto i Gmina Nowe Miasto nad Pilicą do realizacji 

projektu w ramach Poddziałania 7.1.1 Programu Operacyjnego Kapitał 

Ludzki; 

• zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Nowe Miasto nad Pilicą uchwalonego uchwałą Nr 

XXIV/145/2000 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 23 

sierpnia 2000 roku; 

• zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą uchwalonego uchwałą Nr XX/127/2004 Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 08 października 2004 roku; 

• uchwalenia „Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta i Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą na lata 2008 – 2011 w perspektywie 2019; 

• określenia zasad współpracy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą z Gminą 
Miasta Radom w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz 

przystąpienia do Regionalnego Centrum Gospodarki Odpadami w 

Radomiu; 

• sprzedaży nieruchomości zabudowanej ; 

• wprowadzenia na terenie miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
harmonogramu sprzedaży nieruchomości będących własnością 
komunalną. Inspektor Urzędu MiG p. Tomasz Bogacki poinformował, że 

w tym harmonogramie ujęte były by działki w Domaniewicach (6 

działek), w Żdżarach – 2 działki, teren za składem opału, dwie działki w 

Gostomii.  

• przyjęcia planu odnowy miejscowości Nowe Miasto nad Pilicą; 

• przyjęcia planu odnowy miejscowości Żdżary; 

• zatwierdzenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego i wartości 

jednego punktu w złotych w punktowym systemie wynagradzania dla 



pracowników Zakładu Usług Komunalnych będących jednostką 
organizacyjną Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą; 

• ustalenia zasad przysługiwania diet oraz zwrotu kosztów podróży radnym 

Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą; 

• ustalenia wynagrodzenia miesięcznego dla Burmistrza Miasta i Gminy w 

Nowym Mieście nad Pilicą – propozycja (wynagrodzenie zasadnicze – 

5.500 zł, dodatek funkcyjny – 1900 zł, dodatek specjalny 40% łącznego 

wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego; 

• ustalenia wysokości diet dla sołtysów i przewodniczących Rad 

Osiedlowych w gminie Nowe Miasto nad Pilicą; 

Członkowie w/w projekty uchwał zaopiniowali pozytywnie.  

 

Członkowie Komisji Gospodarczo - Budżetowej zapoznali się z pismami które 

wpłynęły do Rady: 

• pismo z LEO w sprawie wydzierżawienia Pl. Armii Krajowej na parking. 

• pismo p. Małgorzaty Dziuba w sprawie wycięcia wierzby przy księgarnii. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej radna p. Teresa Dudek poinformowała, że 

komisja w okresie międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie w dniu 26 maja 

2008 roku na którym zapoznano się z projektami uchwał które to zaopiniowano 

pozytywnie oraz zapoznano się z pismami kierowanymi do Rady Miejskiej. 

Radny p. Mirosław Binkiewicz postawił wniosek aby środki pozostałe 

z przetargów na drogi w Domaniewicach i Świdrygałach (około 78 tys.) dołożyć 
do budowy drogi w Nowych Łęgonicach i może w ten sposób udałoby się zrobić 
całą drogę. W głosowaniu za - 5 osób na stan obecnych 5 radnych wniosek 

został przyjęty i przekazany Burmistrzowi oraz Skarbnikowi. 

Przewodnicząca Komisji zapoznała członków Komisji z pismami które 

wpłynęły do Rady: 

• pismo z LEO w sprawie wydzierżawienia Pl. Armii Krajowej na parking 

Komisja zaopiniowała negatywnie. 

• pismo p. Małgorzaty dziuba w sprawie wycięcia wierzby Komisja 

stwierdziła, że jeżeli zachodzi konieczność to można podciąć gałęzie 

drzewa a nie wycinać całego. 

 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Miejskiej radny p. Lech 

Staniszewski poinformował, że Komisja w okresie międzysesyjnym odbyła 

jedno posiedzenie w dniu 27 maja 2008 roku. Członkowie Komisji zapoznali się 
z projektami uchwał oraz zapoznali się z pismami które wpłynęły do Rady tj. 

• pismo z LEO w sprawie wydzierżawienia Pl. Armii Krajowej na parking. 

Członkowie komisji pozostawili to do momentu, aż ureguluje się ruch na 

ulicy Warszawskiej. 



• pismo p. Małgorzaty Dziuba w sprawie wycięcia wierzby przy księgarnii. 

Członkowie komisji wypracowali opinię aby tylko usunąć elementy 

zagrożone. 

Przewodniczący Komisji p. Staniszewski Lech dał pod rozwagę p. Burmistrz 

sprawę poszerzenia ulicy Browarnej przy zakręcie jadąc pod górę motywując to 

tym, że jest tam wąsko i zdarza się że jadące samochody nie mogą się ominąć. 
 

PKT 6 
Burmistrz Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą przedstawiła 

sprawozdanie za okres międzysesyjny tj. od 25.04.2008r. do 29.05.2008 roku. 

1. W dniu 03.05.2008 roku odbyła się uroczystość patriotyczno – religijna z 

okazji Święta Konstytucji 3 Maja oraz Dnia Strażaka. 

2. W dniu 07.05.2008r. została podpisana umowa o udzielenie pomocy 

finansowej z Gminą Regnów dotycząca dofinansowania w wysokości 

73.012,73zł do budowy sieci wodociągowej we wsi Wierzchy z 

możliwością korzystania z wody przez mieszkańców wsi Rylsk Mały gm. 

Regnów. 

3. W dniu 08.05.2008 roku ogłoszono przetarg nieograniczony na 

modernizację drogi transportu rolnego na gruntach wsi Nowe Łęgonice i 

Józefów. Odcinek drogi o długości 1050,00 mb. Otwarcie ofert 

02.06.2008 rok. 

4. W dniu 12.05.2008 roku dokonano odbioru końcowego zadania: 

Przebudowa ulicy Tomaszowskiej ( osiedle ). Całkowita wartość zadania 

57673,51 brutto zł. Ustawiono 139,00 mb krawężnika betonowego, 69,00 

mb obrzeża, ułożono chodnik z kostki brukowej kolorowej o grubości 6 

cm – 123,00 m
2
, wykonano nawierzchnię bitumiczną na podbudowie z 

kruszywa łamanego na powierzchni 404,00 m
2
. 

5. W dniu 15.05.2008 roku dokonano odbioru końcowego zadania : 

Modernizacja drogi gminnej Nowe Miasto – Świdrygały. Całkowita 

wartość zadania 202159,50 zł. Wykonano nawierzchnię bitumiczną 
grubości 4 cm na podbudowie grubości 4 cm i10 cm z tłucznia 

kamiennego. Długość wykonanego odcinka 1200,00 mb o szerokości 4,5 

m. 

6. W dniu 15.05.2008r. został ogłoszony przetarg nieograniczony na budowę 
sieci wodociągowej z przyłączami we wsi Wierzchy, Sańbórz. Otwarcie 

ofert odbędzie się w dniu 13.06.2008r. 

7. W dniu 16.05.2008 roku dokonano odbioru końcowego zadania: 

Przebudowa chodników przy ulicy Góra. Całkowita wartość zadania 

48926,83 zł. Ustawiono 200,30 mb krawężnika, 56,00 mb obrzeża, 

wykonano chodnik z kostki brukowej kolorowej o grubości 6 cm – 289,55 

m
2
, chodnik z kostki brukowej szarej o grubości 8 cm – 77,81 m

2
. 

8. W dniu 27.05.2008 roku dokonano odbioru końcowego zadania: 

Przebudowa chodnika przy ulicy 11 Listopada. Całkowita wartość 



zadania 87525,09 zł. Ustawiono 436,00 mb krawężnika, 110,00 mb 

obrzeża, wykonano chodnik z kostki brukowej kolorowej o grubości 6 cm 

– 773,16 m
2
, chodnik z kostki brukowej szarej o grubości 8 cm – 175,20 

m
2
. 

9. W dniu 27.05.2008 roku podpisano umowę z Przedsiębiorstwem Robót 

Drogowych Zaskórski i Wspólnicy z Gielniowa na modernizację drogi 

gminnej w Domaniewicach. Wartość zadania 137738,49 zł. Termin 

wykonania 06 lipiec 2008r. 

10. Burmistrz Miasta i Gminy podała informację na temat Moje Boisko – 

Orlik 2012. 

11. W maju br. odbyło się spotkanie z Panią dr Pierzchalską - Rektorem 

Wyższej Szkoły Nauk Społecznych i Technicznych w Radomiu oraz 

Panem dr Kowalczykiem w sprawie uruchomienia punktu naboru do ww. 

szkoły. W przypadku odpowiedniej liczby kandydatów wykłady 

odbywałyby się w Publicznym Gimnazjum w Nowym Mieście, a w 

przyszłości przewiduje się otworzenie filii tej szkoły w Nowym Mieście. 

12. W dniu 31.05.2008r. w Sanktuarium Bł. O. Honorata i na błoniach przy 

ul. Bielińskiego w Nowym Mieście nad Pilicą odbędzie się VIII 

Honoracki Dzień Młodzieży pod hasłem: „Bądźmy uczniami Chrystusa”. 

W programie m.in. przegląd piosenki religijnej, koncert zespołu 

Testimonium oraz wiele innych atrakcji.  

Wszystkich zapraszamy bardzo serdecznie. 

 

PKT 7 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w okresie międzysesyjnym 

brał udział w posiedzeniach Stałych Komisji Rady jak również w odbiorach 

wykonanych robót o których wspominała wcześniej p. Burmistrz. Chciałby 

nawiązać do wypowiedzi p. Czesława Leweckiego odnośnie opinii kontroli 

RIO. Brał udział w podsumowaniu kontroli i Panie które kontrolowały naszą 
Gminę stwierdziły, że one nie podjęły by się w przeciągu jednego roku wykonać 
takiego ogromu pracy jaką wykonały Pani burmistrz i Pani Skarbnik. Wręcz 

stwierdziły, że fizycznie jest to praktycznie niemożliwe. Więc jest pełen uznania 

dla Pani Burmistrz i dla Pani Skarbnik za ich ogromny wkład pracy w 

funkcjonowanie całej Gminy. O głos poprosił Radny Powiatu p. Witold Wójcik, 

stwierdzając, że za wcześnie jest mówić o sprzedaży lotniska bo tak naprawdę to 

jeszcze nie wiadomo co będzie, on ma nadzieję, że Pani Minister Kopacz 

pamięta o naszym lotnisku i obiecała że zorganizuje spotkanie z Ministrem 

Zdrojewskim w sprawie budowy czegoś mniejszego niż duże miasteczko 

filmowe. Pani Burmistrz stwierdziła, że ona nie przekreśla miasteczka 

filmowego i bardzo cieszy się że jest zainteresowanie i jeżeli jest możliwość 
pomocy i są pomysły na to co zrobić, żeby nie zaprzepaścić szansy budowy 

miasteczka to Ona bardzo chętnie włączy się i na pewno wszystko to co jest 

możliwe ze strony Gminy to zostanie zrobione. 



 

PKT 8a 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie miasta i gminy na 2008 rok. Poprosił Skarbnika Miasta i Gminy o 

zreferowanie projektu. Skarbnik Miasta i Gminy p Ewa Bator poinformowała, 

że zmiany polegają na zwiększeniu dochodów o kwotę 155 000 zł i dochody po 

zmianach wynoszą 14 765 031 zł oraz o taką kwotę zwiększa się wydatki które 

po zmianach wynoszą 17 742 336 zł. W wyniku powyższych zmian deficyt nie 

ulega zmianie i wynosi 2 977 305 zł. Poinformowała o aktualizacji załącznika nr 

5 do uchwały budżetowej którego aktualne brzmienie znajduje się w załączniku 

nr 4 do niniejszego projektu Poinformowała również o zmianach w załączniku 

Zadania inwestycyjne na 2008 rok. 

Pytań nie stwierdzono przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. 

W głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę  
Nr XXIII/141/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi /załącznik nr 3 

do niniejszego protokołu/. 

 

PKT 8b 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą p. Zbigniew 

Kacprzyk odczytał projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

długoterminowej w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Warszawie na sfinansowanie zadania inwestycyjnego pod nazwą 
„Przebudowa oczyszczalni ścieków w Nowym Mieście nad Pilicą – II etap”. 

Poinformował, że projekt omawiany był szczegółowo na Komisjach Rady 

Miejskiej i pyta czy są pytania do w/w projektu. Pytań nie stwierdzono, 

przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za - 14 

na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr XXIII/142/2008 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 8c 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odczytał projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia gminy Miasto i Gmina Nowe Miasto nad 

Pilicą do realizacji projektu w ramach poddziałania 7.1.1 Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki. Pytań nie stwierdzono. Przystąpiono do 

głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 na stan 

obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr XXIII/143/2008 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 8d 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 



zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe Miasto nad Pilicą uchwalonego 

uchwałą Nr XXIV/145/2000 Rady Miejskiej w Nowym mieście nad Pilicą z 

dnia 23 sierpnia 2000 roku . Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania 

nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 13 na stan obecnych 13 

radnych uchwalono uchwałę Nr XXIII/144/2008 w przedmiotowej sprawie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 8e 
Przewodniczący Rady Miejskiej w nowym Mieście nad Pilicą odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Nowe Miasto nad Pilicą uchwalonego uchwałą Nr 

XX/127/2004 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą  z dnia 08 

października 2004 roku . Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania 

nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 13 na stan obecnych 13 

radnych uchwalono uchwałę Nr XXIII/145/2008 w przedmiotowej sprawie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 8f 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia „Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta i 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2008 – 2011 w perspektywie 2019. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt omawiany był na komisjach i 

zapytał czy są pytania. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono więc do głosowania 

nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 13 na stan obecnych 13 

radnych uchwalono uchwałę Nr XXIII/146/2008 w przedmiotowej sprawie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 8g 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odczytał projekt 

uchwały w sprawie określenia zasad współpracy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
z Gminą Miasta Radom w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz 

przystąpienia do Regionalnego Centrum Gospodarki Odpadami w Radomiu. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w 

projektem. W głosowaniu za – 13 na stan obecnych 13 radnych uchwalono 

uchwałę Nr XXIII/147/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 8h 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości zabudowanej. Poinformował że 

chodzi o dworek w Żdżarach, który niszczeje i jeżeli znajdą się chętni to niech 



to kupią. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych uchwalono 

uchwałę Nr XXIII/148/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 8i 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia na terenie miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
harmonogramu sprzedaży nieruchomości będących własnością komunalną. 
Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem. W 

głosowaniu za – 13 na stan obecnych 13 radnych uchwalono uchwałę  
Nr XXIII/149/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 11 

do niniejszej uchwały.  

 

PKT 8j 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odczytał projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia planu odnowy miejscowości Nowe Miasto nad 

Pilicą. Poinformował, że radni zapoznali się z tym programem i zapytał czy są 
pytania dotyczące tegoż planu. Pytań nie stwierdzono. Przystąpiono do 

głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 na stan 

obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr XXIII/150/2008 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 8k 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia planu odnowy miejscowości Żdżary.  Przewodniczący rady 

miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że plan odnowy daje możliwość 
pozyskania środków z funduszu rozwoju obszarów wiejskich, w planie ujęta jest 

modernizacja placyku przed szkołą tj. chcą tam zrobić tzw. centrum rekreacji. 

Zrobione było by tam oświetlenie parkowe, ławeczki. Ujęta jest również 
modernizacja budynku OSP z przeznaczeniem na świetlicę wiejską. Radny p. 

Dziurowicz Dariusz zapytał jak będą finansowane Żdżary. Przewodniczący rady 

odpowiedział, że na razie są to środki do pozyskania i jest to kwota 500 000 zł, 

trzeba oczywiście mieć wkład własny i to jest 25% ale mówi się również o 50% 

więc tak naprawdę to jeszcze nie wiadomo jak te środki mają być rozliczane. Na 

razie jest zrobiony plan a wnioski będą robione w późniejszym terminie. Więcej 

pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za 14 na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę 
Nr XXIII/151/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 13 

do niniejszego protokołu. 

 



PKT 8l 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego i 

wartości jednego punktu w złotych w punktowym systemie wynagradzania dla 

pracowników Zakładu Usług Komunalnych będących jednostką organizacyjną 
Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do 

głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 na stan 

obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr XXIII/152/2008 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

 
 

PKT 8m 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odczytał projekt 

uchwały w sprawie ustalenia zasad przysługiwania diet oraz zwrotu kosztów 

podróży radnym Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. Poinformował, 

że radni mają wzrost diet o 4%. Nie wzrosła dieta Przewodniczącego Rady. 

Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za 14 na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę 
Nr XXIII/153/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 15 

do niniejszego protokołu. 

 

PKT 8n 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą p. Zbigniew 

Kacprzyk odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

miesięcznego dla Burmistrza Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą. 
Poinformował, że uchwała omawiana była na komisjach Rady. Wzrost 

wynagrodzenia jest zgodny z rozporządzeniem ministra i wygląda następująco: 

wynagrodzenie zasadnicze – 5500 zł /brutto/, dodatek funkcyjny – 1900 zł 

/brutto/, dodatek specjalny – 2960 zł /brutto/. Zapytał czy są pytania do 

przedstawionego projektu uchwały. Radny p. Lech Staniszewski zapytał o ile 

wynagrodzenie będzie wyższe. Przewodniczący rady odpowiedział, że jest to 

około 2000 zł /brutto/. Więcej pytań nie stwierdzono, przystąpiono do 

głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 12, przeciw – 2, 

wstrzymało się – 0, uchwalono uchwałę Nr XXIII/154/2008. Uchwała stanowi 

załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 8o 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk Odczytał projekt 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów i przewodniczących 

Rad Osiedlowych w gminie Nowe Miasto nad Pilicą. Poinformował o tym, że 

od 1 maja diety kwartalne otrzymywać będą również Przewodniczący Rad 



Osiedlowych i jest to 50 zł miesięcznie oraz za udział w sesji Rady będzie to 90 

zł. Pytań nie stwierdzono. Sołtys wsi Wola Pobiedzińska stwierdził, że jest to 

mała kwota. Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za – 13 na stan obecnych 13 radnych uchwalono uchwałę Nr 

XXIII/155/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 17 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 8p 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą do zawarcia porozumienia z Powiatem Grójeckim przy 

wspólnej realizacji zadań z zakresu opieki zdrowotnej. Pytań nie stwierdzono, 

przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 13 

na stan obecnych 13 radnych uchwalono uchwałę Nr XXIII/156/2008 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 9 
Sołtys wsi Godzimierz p. Dariusz Staszewski prosił o zmobilizowanie ZUK aby 

pozbierali worki ze śmieciami. Sołtys p. Biernacka podziękowała za zrobienie 

drogi w imieniu mieszkańców sołectwa i swoim. Radny p. Mirosław Binkiewicz 

w imieniu mieszkańców części północnej miasta również podziękował za 

skanalizowanie i oświetlenie tej części, bo jak stwierdziła jedna z mieszkanek 

przez 40 lat nic tam się nie robiło. Sołtys Prosnej korzystając z okazji że na sesji 

jest radny powiatowy p. Fiks jeszcze raz poprosiła o interwencję w sprawie 

remontu drogi. Nikt nie był i nic nie zostało tam zrobione a są takie doły że nie 

można przejechać. Radny Powiatowy p. Krzysztof Fiks obiecał że będzie 

interweniował w tej sprawie i obiecuje że droga zostanie naprawiona. Pan 

Lewecki zwrócił się z prośbą o poprawę oznakowania naszych ulic bo jest to 

bardzo źle zrobione. 

 

PKT 10 
Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Z powodu wyczerpania porządku obrad sesji Rady Miejskiej, Przewodniczący 

zamknął obrady Sesji. 

 

Protokołowała 

 

Iwona Lepa 


